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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 09/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 17 de setembre de 2012 
Horari: de 19.15 a 21 h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Àngela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
William Charles Phillips Mockford, vocal de l’AV de Covadonga 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre 
Josep Maria Gusi Ribas, vocal de les entitats culturals 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals  
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals  
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives  
Esther Camacho Bogas, vocal del grup altres entitats 
Isidre Vicente Rebull, vocal del grup altres entitats 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Agustí Navarro Reynes, vocal dels centres d’atenció primària 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Cristóbal Guillén Rivera, tècnic d’Espai Públic 
Marta Barrera Pujol, responsable del programa del voluntariat 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte  
Públic assistent 
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Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Francesc Blanes Barrafort, vocal de les entitats de gent gran 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Marta Brullet Rodríguez, representant del PP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Juan Álvarez Caro, vocal del PSC  
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Eduard Gutés i Martín, vocal del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal del grup altres entitats 
Lluís Saila González, vocal del grup altres entitats 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Mesures d’estalvi energètic (2009-2012). 
3. Presentació del Programa de voluntariat - Sabadell Suma. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consells Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font i Renom, 
declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

El senyor Jordi Font, president del Consell del Districte 1, dóna la benvinguda als 
assistents. Seguidament, pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple 
del mes de juliol abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per tant, 
s’aprova l’acta. 
 
A continuació, dóna la benvinguda i informa a tots els assistents del nou representant 
d’ERC, Pere Farrés, malgrat la seva absència. 
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2. Mesures d’estalvi energètic (2009-2012) 
 
El president del Consell dóna la benvinguda al Sr. Cristóbal Guillén Rivera, tècnic 
d’Espai Públic, el qual farà la presentació de les mesures d’estalvi energètic (2009-
2012). El president informa que aquest tema ja fa alguns mesos que es debat en els 
Plens de l’Ajuntament i que també ha sigut notícia a la premsa de la nostra ciutat i que 
per això, han trobat interessant que en fessin una explicació més acurada en l’àmbit de 
districte. 
 
Pren la paraula el tècnic d’Espai Públic i mostra una presentació audiovisual relacionada 
amb l’estalvi energètic i el va comentant. 
 
Comença explicant que l’Ajuntament de Sabadell ja fa 15 anys que intenta reduir el 
consum energètic de la ciutat, dels equipaments municipals i de la maquinària en 
general que s’utilitza en el dia a dia a la feina. En els moments econòmics en què ens 
trobem, es veuen obligats, encara més, a intentar disminuir al màxim el consum 
d’energia. 
 
A continuació, ens informa que s’han vist obligats a compensar l’augment de la despesa 
perquè les tarifes han pujat molt, concretament un 11% acumulat en els últims 6 mesos 
de l’any 2012. També comenta que durant l’any 2009 i 2010 es van impulsar actuacions 
de mesura d’estalvi energètic amb l’impuls del Fons Estatal FEIL i FEOSL i que des 
d’aquell moment es designa un gestor responsable d’intentar localitzar i executar 
accions que permetin estalviar energia, en aquest cas, el mateix Sr. Cristóbal Guillén. 
 
Seguidament, comenta que a l’enllumenat públic s’han fet diferents actuacions, que van 
des del canvi de llumeneres per altres de més eficients, fins al canvi de model de gestió 
del manteniment actual. Explica que actualment estem en procés de licitació del nou 
model de gestió de l’enllumenat públic, que ens permetrà reduir els consums fins a un 
30%, a causa de la introducció d’avanços tecnològics efectius com els LED’S. 
 
D’una banda, explica que el sistema LED semblava que no funcionaria i després de les 
proves fetes a la Gran Via i el parc de Catalunya s’ha vist que la despesa s’ha reduït fins 
a un 60%. 
 
D’altra banda, informa que han fet servir uns reguladors de flux en l’enllumenat públic, 
que fan un estudi de la llum que hi ha segons el moment del dia i durant les hores que 
no es necessita tanta llum es baixa la intensitat. Durant la matinada i el vespre s’ha 
reduït l’horari de lluminositat i en algunes places de la ciutat les llums s’apaguen a partir 
de les 22 h. També s’ha reduït l’horari de les fonts ornamentals. Amb això s’ha arribat a 
reduir fins a 33.500 € l’any.  
 
A continuació, ens fa saber que anualment fan unes subhastes energètiques dels 
subministraments i que amb aquest procediment obtenen el millor preu del mercat. 
 
Per acabar, esmenta els avanços que ja s’han posat en funcionament per reduir energia 
com ara: millorar la gestió i l’ús dels equipaments quant a climatització, calefacció, 
il·luminació i maquinària, la incorporació del vehicle elèctric i el canvi de les òptiques 
dels semàfors a LED en l’àmbit de la mobilitat i la incorporació d’un nou programari de 
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gestió de factures electròniques i la gestió de contractació dels subministres elèctrics 
mitjançant subhastes electròniques. 
 
El president agraeix l’explicació i obre el torn de paraules. 
 
Per començar, el mateix president pregunta si a l’hora de l’estalvi relacionat amb l’espai 
públic, com les places, carrers etc., es té en compte la seguretat. 
 
El tècnic Cristóbal Guillén li respon que en tot moment estan en contacte amb el Cristian 
Sánchez de Relacions Ciutadanes, per tal de saber-ne opinions i mantenir la proximitat 
amb la ciutadania. D’altra banda, s’estan fent proves prèvies en algunes places de la 
ciutat per garantir la seguretat. En algunes s’ha hagut de modificar la proposta i en 
altres s’ha conservat i funciona molt bé. Insisteix que els accessos als habitatges 
sempre estan enllumenats i sempre s’intenta mantenir la seguretat. 
 
El senyor William Charles pregunta si en els semàfors de LED quan es fon una part cal 
canviar totes les llums. 
 
Cristóbal Guillén li respon que no cal, que en aquests casos el que estan fent és canviar 
les òptiques dels semàfors que es fonen, ja que el sistema LED permet que no es 
fonguin tots ls llums. Ara, s’ha de veure si realment les llums de LED donen un marge 
ampli d’estalvi o no.  
 
El senyor Joan Fidel vol saber si a les escoles es té previst fer algun estudi d’estalvi 
energètic, ja que comenta que moltes vegades a la nit o en hores en què l’escola és 
tancada, els llums estan encesos. També comenta que els serveis de neteja es podrien 
adaptar a l’horari escolar per tal de no malgastar tanta energia. 
 
El tècnic d’Espai Públic li respon que estantpendents d’automatitzar sistemes de llum, 
però que en aquests moments la situació econòmica no ho permet. Respecte als 
serveis de neteja a les escoles, comenta que ja s’ha parlat amb els responsables 
d’aquests serveis per tal que els treballadors tinguin en compte l’estalvi energètic i en 
siguin conscients. També fan visites amb els inspectors i tenen auditories externes amb 
les escoles per tal d’estudiar i corregir els mals hàbits.  
 
El senyor Joan Fidel insisteix que si ho estudiessin potser arribarien a estalviar més en 
les escoles que en les biblioteques. 
 
El responsable Cristóbal Guillén li respon que no es així perquè fa poc s’ha fet un estudi 
per saber la quantitat de llum que es gasta, concretament a l’escola la Romànica i s’ha 
valorat que les biblioteques tenen un paper més important en aquest sentit. 
 
El president Jordi Font vol saber si l’estalvi esmentat durant l’explicació, que era de 2,9 
milions, eren de subpartides ja fetes o si s’anaven sumant. També vol saber a quin 
període correspon aquest estalvi. 
 
El senyor Cristóbal Guillen li respon que aquests 2,9 milions són quilowatts estalviats 
durant l’any 2011 respecte de l’any 2010 i que s’originen del resum de les actuacions 
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que es van fer i que s’han estudiat. Aquests quilowatts transformats en estalvi econòmic 
corresponen a uns 600.000 €, aproximadament. 
 
El president pregunta que d’aquests 600.000 € quins pertanyen a tarifes elèctriques, 
quins a negociacions de contractes i quins realment son d’estalvi. 
 
El tècnic Cristóbal Guillén respon que aproximadament un 30% corresponen a 
negociacions de contractes, a l’energia reactiva de les empreses i a l’ajust a la potència 
contractada. Han pujat molt la penalització de l’energia reactiva i per això es veuen 
obligats encara més a fer aquesta actuació.  
 
Pren la paraula el senyor Antoni Font per preguntar si tot aquest consum i estalvi 
energètic esta desglossat per districtes. 
 
El tècnic Cristóbal Guillén respon que no, ja que no s’han trobat amb la necessitat de 
fer-ho i no li han donat importància. 
 
El senyor Antoni Font pregunta quina és la despesa anual d’energia en l’àmbit 
municipal. 
 
El tècnic Cristóbal Guillén li respon que actualment es de 5.000.000 €, concretament 
4,500.000 € d’energia elèctrica i 500.000 € la resta d’energia. Amb les actuacions que 
s’estan portant a terme està previst reduir la despesa. 
 
Per últim, el senyor Sebastià Ruiz pregunta si es té previst reduir el consum en 
l’enllumenat públic de Sabadell. 
 
Cristóbal Guillem li respon que intenten instal·lar reguladors de flux allà on hi ha més 
consum elèctric. Aquests reguladors s’ampliaran fins a 25 quadres més, per només 
posar aquest sistema realment on sigui necessari en comptes del sistema LED que és 
més car, tot i que també porta reguladors incorporats. Amb aquesta actuació queda 
cobert el 80% de la ciutat per reduir el consum elèctric. L’altre 20% de moment es 
mantindrà igual perquè no ho necessita, tot i que no descarten la possibilitat mes 
endavant, de canviar-ho si la tecnologia avança. 
 
El president agraeix les informacions del senyor Cristóbal Guillén i passa al següent 
punt de l’ordre del dia. 
 
 

3. Presentació del Programa de Voluntariat - Sabadell Suma 
 
El president dóna la benvinguda a la Sra. Marta Barrera Pujol, responsable del 
programa del Voluntariat, i li cedeix la paraula per tal que comenci la seva presentació. 
 
Pren la paraula la senyora Marta Barrera i comença explicant que el Programa del 
Voluntariat es va crear fa 15 anys per la necessitat que tenien les entitats d’organitzar-
se i tirar endavant els seus projectes. Des de llavors, va haver-hi un acord amb 
l’Ajuntament i es va crear el Punt del Voluntariat, que el gestionava una empresa de 
Barcelona juntament amb l’entitat FAS, que era qui impulsava aquest projecte. 
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Continua explicant que a partir de l’1 de gener de 2011 es va decidir, per motius 
pressupostaris, que aquest programa es gestionés internament a l’Ajuntament en 
comptes d’externament, com s’havia fet fins llavors. Seguidament es va començar a 
treballar amb el Registre Municipal d’Entitats, gestionat des de Relacions Ciutadanes, i 
es va crear el Programa del Voluntariat – Sabadell Suma.  
 
Ens informa que els objectius de Sabadell Suma són: fomentar el voluntariat a la ciutat 
de Sabadell, informar i ajudar la ciutadania o les entitats que volen desenvolupar un 
projecte de voluntariat intern, coordinar i sumar esforços entre l’Ajuntament i les entitats 
per promocionar aquest voluntariat, donar un valor important a les accions fetes per les 
entitats, ajudar i aconseguir recursos per poder millorar aquest voluntariat i ampliar el 
nombre de voluntaris perquè es sumin en aquest programa. 
 
A continuació, aclareix que aquest projecte es desenvolupa, d’una banda, amb el Punt 
del Voluntariat, que informa, assessora i orienta tant el ciutadà com les entitats, així com 
també la gent que es vol fer voluntària. I, d’altra banda, difonen per mitjà del lloc web 
aquell tipus de voluntaris que volen formar part d’alguna entitat i volen saber informació 
de les accions que desenvolupa cadascuna. 
 
Comenta que tenen tant demandes puntuals, com pot ser una entitat que necessiti fer 
una campanya i busqui voluntaris momentanis, com demandes concretes que busquen 
un perfil de persona perquè col·labori amb ells durant un període llarg de temps. 
 
Com a factor important, també ens fa saber que organitzen cursos de voluntariat 
reconeguts per la Generalitat i el Pla de Formació del Voluntariat de Catalunya un o dos 
cops a l’any. Aquests cursos pretenen assessorar tota la gent que vol formar part d’un 
voluntariat i no sap com fer-ho. D’altra banda, fan difusió del programa de voluntariat a 
les escoles, en el projecte ciutat i escola i també donen informació als socis de les 
entitats que els hi demanen. 
 
Un altre factor important que ens comenta és que el voluntariat està regulat per llei i té 
uns drets i deures que han de complir els voluntaris i les entitats. Dins d’aquest àmbit 
legal, defineix cinc tipus de voluntariat segons els seus voluntaris: voluntariat de 
cooperació internacional, voluntariat cultural, voluntariat d’acció social, voluntariat 
comunitari i voluntariat ambiental. 
 
Per acabar, ens fa saber quins requisits calen per ser voluntari: tenir 18 anys o 16 amb 
l’autorització del tutor legal, voler participar en les accions que desenvolupa l’entitat, 
dedicar una part del temps a fer gratuïtament aquesta acció i que aquesta acció es faci 
dins d’una entitat reconeguda i sense ànim de lucre. 
 
Finalitzada la seva explicació ens recorda la pàgina web 
www.sabadell.cat/sabadellsuma on hi trobarem tot el relacionat amb el programa de 
voluntariat – Sabadell Suma. 
 
El president agraeix l’explicació i obre el torn de paraula. 
 
El senyor Pere Farrés pregunta pel Banc del Temps, que ja funcionava a l’inici del 
Programa del Voluntariat, i vol saber si encara es conserva. 
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La senyora Marta Barrera li respon que el Banc del Temps ja no funcionava gaire bé a 
l’inici. El que donava més resultats era la xarxa d’intercanvi, però això suposava 
responsabilitats per l’Ajuntament, ja que n’era l’organitzador i es considerava complicat 
de gestionar. D’altra banda, comenta que hi ha entitats a Sabadell que organitzen 
intercanvis i ells moltes vegades assessoren gent interessada i també ho publiquen al 
web, on funciona molt bé aquest projecte. 
 
La senyora Purificació Rufàs pregunta per la gent gran que viu sola, si està previst que 
hi hagi gent voluntària que els acompanyi. 
 
La senyora Marta Barrera respon que si, que entitats com la Creu Roja tenen un 
programa de voluntaris que van un cop per setmana a controlar aquesta gent gran, els 
revisen la nevera perquè tinguin menjar, els fan companyia etc. 
 
El senyor Manel Sanz pregunta si durant la visita d’aquest voluntari passa qualsevol 
cosa amb la persona gran, de qui és la responsabilitat. 
 
La senyora Marta Barrera respon que hi ha una assegurança de responsabilitat civil que 
ho regula i que, a més, és gent que està molt controlada per serveis socials i saben 
cada cas com l’han de portar. 
 
El president pregunta si realment està regulat que dins aquesta relació entre entitat i 
voluntaris ningú s’hi guanyi la vida. 
 
La senyora Marta Barrera respon que, en primer lloc, totes les entitats han de ser 
reconegudes i sense ànim de lucre. En segon lloc, les entitats poden ser grans, com per 
exemple la Creu Roja, que busquen persones alliberades per gestionar els programes o 
els seus projectes i que si que estan contractades o entitats petites que pel seu nivell 
d’acció i de gestió realment tinguin voluntaris que no cobrin res, però que l’entitat l’ajudi 
en les despeses que li generi aquella acció voluntària. 
 
Per últim, remarca que abans sí que es tenia costum que les entitats paguessin els 
monitors que els desenvolupaven algunes activitats, però que avui dia tot això ja està 
més controlat. 
 
El president agraeix els aclariments a la senyora Marta Barrera i passa al punt següent 
de l’ordre del dia. 
 
 

4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 
Consells Ciutat 
 
Com que els representants dels consells sectorials no han tingut cap reunió en els 
darrers dies i que no hi ha res a comentar per part seva, el president passa al punt 
següent de l’ordre del dia. 
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5. Comunicacions 
 
El president del Consell comunica als assistents que hi ha un seguit de temes que li 
agradaria valorar. En primer lloc, li agradaria fer una valoració de la Festa Major de 
Sabadell i obre el torn de paraules per si algú vol comentar-ne alguna cosa. 
 
Pren la paraula la senyora M. Rosa Segura i explica que durant la Festa Major es va 
celebrar al carrer Pi i Maragall la festa del Club Súper 3 i va quedar molt petit per la 
quantitat de gent que hi va assistir. Suggereix que es podia haver fet l’activitat a la plaça 
de la Creu Alta i hauria quedat més ampli per a tothom. 
 
El regidor Lluís Monge li respon que és molt complicat organitzar i ubicar els actes de la 
Festa Major perquè hi ha moltes activitats. Tot i així, en pren nota per comunicar-ho al 
regidor de Cultura per tal que es tingui en compte. 
 
El senyor Antoni Font pren la paraula i pregunta si el president o el secretari de l’AV 
Centre-Creueta havien assistit al Consell. 
 
El senyor Melcior Manau respon que no, ja que no han formalitzat la petició per ser 
vocals del Consell de Districte, tot i que se’ls ha reiterat la possibilitat de fer-ho. 
 
El senyor Antoni Font explica que, com a grup municipal, s'han adreçat veïns per tal de 
traslladar-los la valoració negativa de les barraques, tal com va passar l’any passat amb 
el barri de Covadonga o fa dos anys al Mercat de Sant Joan. Diu que li consta que 
l’Ajuntament va parlar amb les dues residències més properes a la zona abans de l’acte, 
però aquestes residències, després de les celebracions de barraques, les han valorat 
molt malament. Insisteix que la ubicació d’aquest any (c. de la Creueta) no és la més 
indicada. És conscient que cada any han d’estar a un lloc diferent, però que allà on són 
sempre causen molèsties als veïns. 
 
El senyor Josep M. Gusi dóna suport a l’opinió del senyor Antoni Font i diu que el 
divendres de Festa Major feien un recital de música i poesia al Museu d’Art i que no van 
sentir res per culpa de les barraques. 
 
El regidor Lluís Monge els respon que les barraques sempre s’intenten ubicar en un lloc 
cèntric per tenir-les més controlades. Insisteix que és un model de lleure que tots sabem 
el que significa i el que comporta, però que, a causa les queixes reiterades dels veïns, a 
la llarga serà una activitat que la ciutat s’haurà de plantejar. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i diu que les barraques, a més d’estar en 
un lloc cèntric de la ciutat, caldria que s’ubiquessin al Districte 1, ja que la majoria de 
joves que hi assisteix són d’aquest sector, perquè és el mes gran de Sabadell. També 
comenta que la responsabilitat moltes vegades és del pares i també una qüestió de 
civisme. Per últim, exposa que si a la llarga definitivament les barraques 
desapareguessin que fóssim els mateixos pares qui expliquéssim als nostres fills per 
què s’ha decidit que no. Finalment, apel·la la responsabilitat dels pares envers dels fills.  
 
La senyora Tona Sallent comenta que no li sembla bé que sempre s’acabi criticant les 
barraques. Diu que el famós “botellon” el trobes fora de les barraques. Insisteix que ella 
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viu a la pl. del Mercat i li ha tocat barraques i no li ha molestat tant com per exemple 
l’actuació cubana que es va celebrar aquest any. Diu que aquest any ha estat dels 
millors i no es pot criminalitzar, és un oci que s’ha de respectar. 
 
El senyor Antoni Muñoz explica que ell és un dels organitzadors de barraques i que hi 
ha havia més gent als carrers de fora que no pas a dins. Informa que cal tenir en 
compte que la primera nit només hi havien dos vàters i que per això la cosa es va 
descontrolar una mica més. La resta de nits el tema dels lavabos ja es va arreglar. 
Assegura que a barraques no es donava alcohol als menors d’edat. També ho compara 
amb la Festa Flaixback que es va celebrar a la pl. de la Creu Alta, on també hi havia 
gent que anava molt beguda. 
 
El senyor Manel Sanz opina que la joventut es carrega d’alcohol a tot arreu i que 
sempre s’enfoca les barraques. Insisteix que les barraques és una festa com una altra i 
que el jovent quan arriba a barraques ja ve begut. 
 
El senyor Antoni Font argumenta que és un fenomen que Sabadell organitza per grups 
alternatius, que no cal criminalitzar, però que tot i que l’endemà els carrers són nets el 
que no es neteja són les façanes, les portes, els garatges etc. Seguidament proposa de 
parlar del tema barraques en un debat ordenat en algun Consell de Districte juntament 
amb membres de l’Ajuntament, organitzadors de barraques, veïns etc. 
 
El president del Consell ho té en compte i diu que en pren nota per tal d’incloure el tema 
barraques com a un punt de l’ordre del dia en algun Consell de Districte pròxim i parlar-
ne amb moderació. 
 
El senyor Pere Farrés opina que és un bon mecanisme dels organitzadors per tenir en 
compte el que s’ha de millorar. 
 
El senyor Antoni Muñoz també està d’acord amb la proposta. 
 
Per últim el regidor Lluís Monge diu que també li sembla bé la proposta i insisteix que 
els organitzadors han fet molts esforços per no servir alcohol als menors d’edat, que 
sempre que s’avisa d’algun incident s’actua i és te en compte i que la responsabilitat 
principal és dels pares de les criatures.  
 
El president del Consell dóna per tancat el tema barraques.  
 
Informa de les obres de la implantació de la recollida pneumàtica i diu que s’han 
prorrogat fins a finals del mes de setembre, ja que es van trobar restes arqueològiques 
a les obertures dels carrers i això les va endarrerir. També explica que posteriorment hi 
ha una fase de proves de la xarxa d’entre 1 mes i mig i 2 mesos. Seguidament comenta 
que la previsió és que es posi en marxa el mes de desembre d’enguany. 
 
Per acabar aquest tema, recorda que va quedar pendent de fer la visita de les persones 
del Consell de Districte a aquestes obres i demana que es tingui en compte un cop 
estigui en funcionament aquest nou projecte. 
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Acabada aquesta explicació, el president del Consell passa a informar sobre les obres 
del passeig de la Plaça Major, de les quals no en té cap informació nova. Recorda que 
es pot consultar el projecte a http://passeig-sabadell.visita3d.com i aportar-hi 
suggeriments, perquè si ara no es fan propostes després serà tard. Insisteix que cal 
significar que és una obra que afecta el Districte 1 i després no ens podem queixar si no 
hi hem fet aportacions. 
 
La senyora Tona Sallent pregunta fins quan durarà l’exposició pública.  
 
El senyor Jordi Font li respon que com que no hi ha cap ordenança municipal que ho 
reguli no hi ha una durada exacta; podríem dir que és una exposició pública voluntària. 
 
El regidor Lluís Monge afegeix que les obres està previst que comencin a finals d’aquest 
any en una primera fase. Aquesta fase s’iniciarà a la pl. de l’Àngel i arribarà fins al 
Passeig, concretament fins el c. de la Palanca. Ara bé, per no castigar més els 
comerciants, que han anat patint tot un seguit d’obres al llarg dels darrers anys, les 
obres que afectin el c. de la Palanca començaran a partir de la segona quinzena de 
gener. El Sr. Monge afegeix que, d’altra banda, la Generalitat està acabant de negociar 
amb una empresa la posada en funcionament del pàrquing subterrani, de la qual cosa 
també en depenen les obres en superfície. 
 
El president del Consell dóna els assistents per assabentats sobre les obres del Passeig 
i passa a parlar del tema següent. Exposa que hi va haver moltes queixes de robatoris 
al carrer de Sant Quirze i pregunta si algú té alguna consulta o aportació respecte 
d’aquesta qüestió. 
 
El senyor Sebastià Ruiz explica que al carrer de Garcilaso hi ha una casa ocupada i que 
s’ha assabentat que l’Ajuntament els va donar permís d’aigua i de llum. 
 
El regidor Lluís Monge ho nega i diu que això no es així. Informa que es van fer 
vigilàncies per controlar aquestes ocupacions i que està en mans d’un jutge de fer-los 
fora. 
 
Com que no hi ha més aportacions d’aquest tema, el president del Consell recorda que 
en el proper Ple es parlarà de la nova ordenança d’Edificació i de l’ordenança 
d’expedients urbanístics amb la presència d’un tècnic d’urbanisme. Aquestes 
ordenances es varen aprovar en el darrer Ple municipal i s’està en període 
d’al·legacions. 
 
El president també recorda que queda pendent de parlar en algun proper Consell de 
Districte de l’aprovació de pressupostos d’ordenances fiscals 2013 i que per poder 
encaixar les reunions potser hauríem de moure la data d’algun dels consells de districte 
que tenim pròximament. 
 
Seguidament, sense cap informació més per aportar, el president del Consell dona pas 
al punt següent de l’ordre del dia. 
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6. Torn obert de paraules 
 
El president del Consell proposa, un cop finalitzades les intervencions, continuar fent les 
presentacions dels vocals que vàrem deixar pendents d’anar fent de mica en mica, per 
tal d’anar-nos coneixent una mica més. 
 
La senyora Tona Sallent pregunta pel Club de Lectura, ja que hi ha gent interessada 
que li ha preguntat per la matrícula i no sap on adreçar-los. 
 
El senyor Melcior Manau li respon que aquest tema el porten directament des de la 
Regidoria de Cultura. Li comunica que en l’àmbit del Districte farem la consulta i en la 
pròxima reunió la hi faríem saber. 
 
Pren la paraula la senyora Purificació Rufàs i exposa un problema personal d’uns pilons 
que es van col·locar al l’inici del carrer d’Alguersuari i Pascual. Diu que ella no hi està 
d’acord, ja que el seu marit té un problema de salut i necessita desplaçar-se amb 
l’ambulància constantment i no poden entrar a buscar-lo. Seguidament, fa una 
explicació de tota la història de la demanda veïnal respecte aquest tema. 
 
El president del Consell diu que al partit ja els va arribar la noticia i que estaven al 
corrent del tema. 
 
El regidor Lluís Monge li respon que són els pisos que queden sota de la Gran Via i per 
evitar perill es va decidir posar aquests pilons. Es va estudiar el cas i es va valorar amb 
els veïns si les volien o no. Insisteix que per majoria dels veïns es va decidir de 
conservar-los i per això no s’han retirat. 
 
El Sr. Melcior Manau aporta que es va senyalitzar la parada per a les ambulàncies i que 
al lateral hi ha una rampa per treure a les persones amb discapacitat. 
 
El president del Consell demana al Melcior Manau que des del districte s’estudiï el tema 
i li donin resposta a la senyora Purificació Rufes. 
 
Per últim, pren la paraula el senyor Antoni Font i demana si per a la campanya de Nadal 
els caramels que es reparteixin durant la cavalcada de Reis seran sense gluten. 
 
El regidor Lluís Monge en pren nota i traslladarà la consulta al regidor de Cultura, Juan 
Carlos Sánchez, tot i que avisa que moltes vegades aquest caramels els regalen 
entitats, bancs o caixes i que no els poden exigir tant. 
 
A continuació, en no haver-hi cap mes consulta o aportació dels assistents i com que 
queda una mica de temps, el president del Consell proposa continuar amb les 
presentacions dels vocals. 
 
Comença presentant-se el nou representant del partit polític, ERC, Pere Farrés 
Berenguer. Seguidament ho fan els representants de les associacions de veïns: Manel 
Sanz (president de l’AV Rambla Centre), Àngela Fernández (vocal de l’AV Nostra Llar), 
Manel Ruiz (vocal de l’AV de l’Eixample) i William Charles (vocal de l’AV de 
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Covadonga). Com que no queda més temps, el president proposa continuar amb les 
presentacions al proper Consell de Districte. 
 
 

Per acabar, el senyor Jordi Font agraeix a tots el presents la seva assistència a l’acte i aixeca 
la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 
        El president 


